
Kva slags bleier bør vi bruke?

Omsett av:Kva meiner du?

Eg brukar tøybleier 
fordi det er betre for 
miljøet.

Gjenbruk av bleier er 
ikkje hygienisk.

Det krevst meir energi å 
vaske tøybleier enn å 
lage eingongsbleier.

Eingongsbleier blir ikkje 
brotne ned i naturen, så 
dei bidrar til meir 
søppel.




